

Title (en)

Container for storage and transportation of loose material, such as rubble, garbage, industrial waste and the like.

Title (de)

Wechselbehälter zur Aufnahme und zum Transport von losem Gut, wie Bauschutt, Müll, Industrieabfall und dergleichen.

Title (fr)

Conteneur pour le stockage et le transport de matériaux en vrac, comme des gravats, ordures, déchets industriels et analogues.

Publication

EP 0298383 A1 19890111 (DE)

Application

EP 88110519 A 19880701

Priority

DE 3722888 A 19870710

Abstract (en)

The container is equipped with fittings (4) for setting down and picking up by means of an exchange apparatus installed on a motor vehicle. The container is composed of a box-shaped bottom part (1) which is open at the top and at least one box-frame top part (2) which can be detachably connected to said bottom part. The fittings (4) are arranged on the bottom part (1) of the container so that the latter can also be used on its own as an exchange container. Its holding capacity can be increased by the top part (2). The bottom part (1) of the container and the box-frame top parts (2) have connection elements (8, 9) which can be brought reciprocally into effective connection. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Wechselbehälter zur Aufnahme und zum Transport von losem Gut, wie Bauschutt, Müll, Industrieabfall und dergleichen, der mit Beschlägen (4) zum Absetzen und Aufnehmen mittels eines auf einen Kraftwagen installierten Wechselgerätes ausgerüstet ist, wird aus einem oben offenen kastenartigen Behälterunterteil (1) und wenigstens einem lösbar damit verbindbaren Kastenrahmen-Aufsatzteil (2) zusammengesetzt. Die Beschläge (4) sind an dem Behälterunterteil (1) angeordnet, so daß dieser allein auch als Wechselbehälter nutzbar ist. Sein Fassungsvermögen läßt sich durch das Aufsatzteil (2) vergrößern. Behälterunterteil (1) und Kastenrahmen-Aufsatzteile (2) weisen gegenseitig in Wirkverbindung bringbare Verbindungselemente (8, 9) auf.

IPC 1-7

B65D 88/12

IPC 8 full level

B65D 6/24 (2006.01); **B65D 88/00** (2006.01); **B65D 88/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 88/005 (2013.01); **B65D 88/123** (2013.01); **B65D 88/126** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 3501626 A1 19860724 - GERHARD HUSMANN MASCHINENFABRI [DE]
- [A] US 4360115 A 19821123 - SAUNDERS GEORGE D
- [A] EP 0066683 A1 19821215 - BOCK NORMAN [DE]
- [A] DE 3309978 A1 19840920 - MEYER HELMUTH DIPL ING, et al

Cited by

ES2351010A1; GB2586945A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0298383 A1 19890111; EP 0298383 B1 19920408; AT E74567 T1 19920415; DE 3722888 A1 19890119; DE 3869849 D1 19920514;
ES 2030472 T3 19921101

DOCDB simple family (application)

EP 88110519 A 19880701; AT 88110519 T 19880701; DE 3722888 A 19870710; DE 3869849 T 19880701; ES 88110519 T 19880701